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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 24)

Бе обсъдено посещение на бизнес делегация у нас и изложение на саудитски стоки в София В продължение на
първото посещение на Н. Пр. Халид Факих, посланик на Кралство Саудитска Арабия в БТПП в началото на
годината, Цветан Симеонов посети Посолството на Саудитска Арабия и разговаря с посланика и неговите
съветници. В срещата взе участие и председателят на Асоциацията на българо-арабските икономичес... 

Много често данъчните инспекции се използват за постигане на други цели, а не за обикновени разследвания на
данъчни нарушения. Това заяви Тодор Табаков, зам.-председател на БТПП и адвокат по данъчни въпроси с
дългогодишен опит по време на среща с експерти от Международния валутен фонд. Хората от МВФ консултират
НАП относно приоритетите за реформа в данъчната администрация. В срещата участва и Цвет... 

STAGE е нова инициатива, която открива възможности пред компании от цяла Европа. В проекта, подкрепен от
Европейската комисия, Българо-румънска палата има ключова роля. Палатата е единствен български партньор в
международния консорциум, ще координира целия процес на кандидатстване от страна на фирмите за
получаване на безвъзмездната помощ; ще води комуникационната компания на проекта и заедно с па... 

Председателят на Търговско-промишлена палата - Стара Загора Олег Стоилов взе участие в работата на
Национална конференция Борба с уязвимостите към корупция на общинско ниво. Форумът беше организиран от
Международния републикански институт (IRI). На него присъстваха посланикът на САЩ Н. Пр. Херо Мустафа,
кметове и заместник-кметове на 10 български общини - Стара Загора, София, Перник, Благоевград, ... 
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от Международния валутен фонд
Дата: 29.07.2022 19:34
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В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща с експерти по данъчна администрация на МВФ от
Англия, Австралия и Финландия, ръководена от Енрико Аав - главен икономист в отдел "Приходна администрация"
на Международния валутен фонд, който консултира българската Национална агенция за приходите (НАП) относно
приоритетите на реформата в данъчната администрация. Участие в срещата, от страна... 

Много често данъчните инспекции се използват за постигане на други цели, а не за обикновени разследвания на
данъчни нарушения. Това заяви Тодор Табаков, зам.-председател на БТПП и адвокат по данъчни въпроси с
дългогодишен опит по време на среща с експерти от Международния валутен фонд. Хората от МВФ консултират
НАП относно приоритетите за реформа в данъчната администрация. В срещата участва и Цвет... 

Не трябва да има привилегии за част от проверяваните фирми Има разлика в квалификацията Много често
данъчните инспекции се използват за постигане на други цели, а не за обикновени разследвания на данъчни
нарушения. Това заяви Тодор Табаков, зам.-председател на БТПП и адвокат по данъчни въпроси с дългогодишен
опит по време на среща с експерти от Международния валутен фонд. Хората от МВФ консултират... 

В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща с експерти по данъчна администрация на
Международния валутен фонд (МВФ) от Англия, Австралия и Финландия, ръководени от Енрико Аав - главен
икономист в отдел "Приходна администрация". Това съобщиха от БТПП. Енрико Аав консултира Националната
агенция за приходите (НАП) относно приоритетите на реформата в данъчната администрация. Участие в с... 

Всяка от петте фирми, победители в надпреварата в рамките на проект VOJEXT, който се изпълнява с участието на
БТПП, ще получи финансиране до 100 000 евро и участие в шестмесечна менторска програма за реализиране на
своя проект. Отличените предприятия са от България, Италия, Кипър, Нидерландия и Обединеното кралство. Това
са резултатите от първата отворена покана за набиране на проектни предложения... 

Добрич/Кахул. Представители на творчески индустрии от Добрич и Балчик посетиха молдовския град Кахул в
рамките на международния проект "Success", който възобнови своята дейност след началото на ковид
пандемията, предаде кореспондентът на Радио "Фокус" – Варна. Проектът се изпълнява в партньорство от
Търговско-промишлената палата (ТПП) в Добрич и Бизнес Инкубатор в град Кахул, Молдова. Освен провед... 
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Дата: 31.07.2022 11:36
Медия: ПИК

https://www.burgasinfo.com/news/view/2/119084
https://trud.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D1%81-%D0%BC%D0%B2%D1%84%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%87%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%81%D0%BA/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/304240-prioritetnite-reformi-v-danachnata-administratsiya-na-balgariya-sa-bili-tema-na-
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/firmi-poluchavat-finansirane-do-100-000-evro-i-mentorska-programa-za-proekti-v-robotikata
http://www.focus-news.net/news/2022/08/01/2956528/predstaviteli-na-tvorcheski-industrii-ot-dobrich-i-balchik-posetiha-moldovskiya-grad-kahul-v-ramkite-na-mezhdunarodniya-proekt-success.html
https://pik.bg/%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B5%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D1%81-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-news1119903.html


Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени или отнасящи се до
Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януари 2021
г. – в резултат на излизането на Обединено кралство Великобритания от ЕС. В коментар за БТА той каза, че ... 

Това е признание както за мен, така и за България, тъй като има държави, които не са представени чрез свои
арбитри, заяви адвокат Ивайло Дерменджиев Снимка: bTV Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло
Дерменджиев е единственият българин, избран да представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по
спорове, породени или отнасящи се до Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС... 

Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени или отнасящи се до
Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януари 2021
г. – в резултат на излизането на Обединено кралство Великобритания от ЕС. В коментар за БТА той каза, че ... 

Това е признание както за мен, така и за България, тъй като има държави, които не са представени чрез свои
арбитри, заяви адвокат Ивайло ДерменджиевПредседателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е
единственият българин, избран да представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени
или отнасящи се до Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединенот... 

Процедурата по избор на арбитрите е продължила една година, разказа Дерменджиев пред БТА, който е доктор
по международно право и специалист в сферата на международния търговски арбитраж. По думите му
номинацията му не идва от България, а е селектиран от Комисията, като изборът е признание както за него, така и
за страната ни, тъй като има държави, които не са представени чрез свои арбитри. Преди д... 

Ивайло Дерменджиев спечели битката за поста след 1 година състезаниеПредседателят на Висшия адвокатски
съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да представлява Европейската комисия (ЕК) като
арбитър по спорове, породени или отнасящи се до Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и
Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януари 2021 г. – в резултат на излизането на Обед... 

Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев определя избора си като признание както за
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него, така и за БългарияПредседателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият
българин, избран да представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, свързани със
Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януар... 

Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени или отнасящи се до
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Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
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г. – в резултат на излизането на Обединено кралство Великобритания от ЕС. В коментар за БТА той каза, че ... 

Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени или отнасящи се до
Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януари 2021
г. – в резултат на излизането на Обединено кралство Великобритания от ЕС. В коментар за БТА той каза, че ... 

Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е единственият българин, избран да
представлява Европейската комисия (ЕК) като арбитър по спорове, породени или отнасящи се до
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Медия: Телеграф

Заглавие: Председателят на Висшия адвокатски съвет ще представлява ЕК при спорове с Великобритания
Дата: 30.07.2022 15:31
Медия: Новини.бг

Заглавие: Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е избран да представлява ЕК при
спорове с Великобритания
Дата: 30.07.2022 15:13
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Председателят на Висшия адвокатски съвет ще представлява ЕК при спорове с Великобритания
Дата: 30.07.2022 15:08
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Председателят на Висшия адвокатски съвет Ивайло Дерменджиев е избран да представлява ЕК при
спорове с Великобритания
Дата: 30.07.2022 14:49
Медия: Българска телеграфна агенция

https://glasnews.bg/balgariia-obshtestvo/balgarin-shte-predstavliava-ek-pri-sporove-velikobritaniia-488949/
https://telegraph.bg/bulgaria/novini/predsedateliat-na-visshiia-advokatski-syvet-shte-predstavliava-ek-pri-sporove-s-velikobritaniia.-podborayt-na-arbitrite-e-prodylzhila-edna-godina-347587
https://novini.bg/bylgariya/syd-i-prokuratura/730561
https://vestnikstroitel.bg/news/282260_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D1%88%D0%B8%D1%8F-%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81
https://nova.bg/news/view/2022/07/30/377950/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D1%88%D0%B8%D1%8F-%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B5%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D1%81-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/304878-predsedatelyat-na-visshiya-advokatski-savet-ivaylo-dermendzhiev-e-izbran-za-arbi


Споразумението за търговия и сътрудничество между ЕС и Обединеното кралство, влязло в сила на 1 януари 2021
г. – в резултат на излизането на Обединено кралство Великобритания от ЕС. В коментар за БТА той каза, че ... 

Defakto.bg Европейската комисия публикува на официалния си сайт имената на арбитрите, които ще използва по
двустранни спорове, породени или отнасящи се до търговските споразумения от най-ново поколение между
Европейския съюз (ЕС) и трети страни, най-значимите от които са с Япония, Сингапур, Виетнам, Канада и
Великобритания. Единственият българин в списъка е докторът по международно право Ивайло Де... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Очаква се Английската централна банка да ускори борбата с ценовия ръстОчаква се през следващата седмица
Английската централна банка да засили борбата си с инфлацията, присъединявайки се към около 70 други
институции по света, които ще увеличат разходите по заемите с половин пункт, пише Bloomberg. Очакваният от
повечето анализатори и инвеститори ход ще отбележи най-голямото повишение на лихвените п... 

Добрите резултати от отчетите за печалби доведоха до рали на борситеАмериканските акции продължиха ралито
си в петък след оптимистичните прогнози от Apple и Amazon.com, а S&P 500 и Nasdaq отчетоха най-големите си
месечни процентни печалби от 2020 г., пише Reuters. Повечето сектори на S&P 500 тръгнаха нагоре, като
енергията се повиши с 4,5%, най-много от всички сектори на S&P. Chevron C... 

По данни на Атинската търговска камара, приходите в бранша вече надминават 20 милиарда евроТуризмът на
Гърция е на път да подобри рекорда на най-добрата година - 2019, предаде БНТ. По данни на Атинската
търговска камара, приходите в бранша вече надминават 20 милиарда евро. Някои от островите на южната ни
съседка като Крит и голяма част от тези в Егейско море са запълнени на 100%. Южната ни съседка... 

Поставянето под въпрос на БВП обаче повдига още по-фундаментален въпрос: Има ли нужда една икономика да
расте?В цялото кършене на ръце тази седмица относно това дали икономиката на САЩ е изпаднала в рецесия
или не, липсваше едно важно съображение: ами ако мярката за БВП, върху която всички сме фокусирани, сама по
себе си е мащабно погрешна? Това е еретичен въпрос, разбира се, защото имаме работещ ... 

"Булгаргаз" направи всичко възможно за договаряне с "Газпром", смята Александър НиколовЕнергийният

Заглавие: Д-р Ивайло Дерменджиев е единственият българин, който ще решава търговски спорове между ЕС и
Великобритания
Дата: 30.07.2022 12:02
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Какво да очакваме от централните банки - маневрите в битката с инфлацията продължават
Дата: 31.07.2022 09:14
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: S&P 500 и Nasdaq регистрират най-силния си месец от 2020 г. насам
Дата: 30.07.2022 17:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Гърция отчита рекордно добър туристически сезон
Дата: 30.07.2022 14:45
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Как нашият "БВП комплекс" ни пречи да попитаме: щастие или растеж?
Дата: 31.07.2022 13:31
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Енергийният министър е против развалянето на меморандума с "Джемкорп"
Дата: 31.07.2022 11:08
Медия: Сега

https://defakto.bg/2022/07/30/%D0%B4-%D1%80-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%B9%D0%BB%D0%BE-%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B6%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B5-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/109107-kakvo-da-ochakvame-ot-tsentralnite-banki-manevrite-v-bitkata-s-inflatsiyata-prodalzhavat
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/109102-sp-500-i-nasdaq-registrirat-nay-silniya-si-mesets-ot-2020-g-nasam
https://trafficnews.bg/turizam/gartsiia-otchita-rekordno-dobar-turisticheski-sezon-252254/
https://www.cash.bg/articles/12348/kak-nashiyat-bvp-kompleks-ni-prechi-da-popitame-shtastie-ili-rastezh
https://segabg.com/hot/category-economy/energiyniyat-ministur-e-protiv-razvalyaneto-na-memoranduma-dzhemkorp


министър в оставка Александър Николов е бил против развалянето на енергийния меморандум с "Джемкорп".
"Това е измислен скандал. БЕХ има много енергийни меморандуми за инвестиции, но фокусът бе поставен именно
върху този. В САЩ се срещнахме с много компании, "Джемкорп" беше само една от тях и изразиха... 

Природен газ има наличен, каза министърът на енергетиката в оставка Александър Николов в ефира на
Българската национална телевизия. По думите му трябва да се вземат решения, които да направят разходите за
него социално поносими. В отговор на въпрос дали седемте танкера са пиар трик, министър Николов каза, че
офертата е разделена на две части, ангажиращата част е за първите три танкера, а за остана... 

Природен газ има наличен, увери в "Денят започва с Георги Любенов" министърът на енергетиката в оставка
Александър Николов. Сега трябва да се вземат такива решения, които да направят разходите за него социално
поносими.Той допълни, че има много варианти за действие за 7-те договорени танкера със синьо гориво. Това
включва използването на алтернативни трасета за доставка или препродаване на количес... 

Забраненото растение е ценна земеделска култура, отгеждана в ТКЗС Българският бизнес губи милиони от
липсата на този бранд, който се изнесе в Румъния Диана Ванчева Да започнем с това каква е разликата между
конопа и марихуаната. Те са различни разновидности на един и същи вид растение – Cannabis sativa L. Но има
различни разновидности канабис. Марихуаната е психоактивна разновидност на канабиса, к... 

Снимка: Pixabay Динамиката на разходите за труд за известно време изпадна от списъка с най-дискутираните
бизнес теми. Първо дойде пандемията, предизвикала немислими дотогава регулации и ограничения пред
стопанската дейност и живота изобщо, после рязкото покачване на цената на природния газ и пряко свързаното с
това поскъпване на електроенергията в цяла Европа, а от пролетта на 2022 г. вече имаме "... 

Трима свои, трима назем от БСП и поне 9-има бивши служебни министри или зам.-министри са сред вероятните
имена на правителство №100. За четвъртия си служебен кабинет президентът Румен Радев ще разчита на отбор
от експерти – хора, които могат да комуникират с всички – потенциални партньори, опозиция, бизнес, синдикати,
гражданско общество. Очаква се имената на новото служебно правителство да станат... 

По думите на Николов трябва да се вземат решения, които да направят разходите за него социално
поносимиПрироден газ има наличен, каза министърът на енергетиката в оставка Александър Николов в ефира на
Българската национална телевизия. По думите му трябва да се вземат решения, които да направят разходите за
него социално поносими. В отговор на въпрос дали седемте танкера са пиар трик, министър Нико... 

Заглавие: Природен газ има, каза министърът на енергетиката в оставка Александър Николов
Дата: 31.07.2022 13:59
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Министър Николов: Газ има, трябва разходите да се направят социално поносими
Дата: 31.07.2022 11:40
Медия: Moreto.net

Заглавие: Защо преработката на индийски коноп и българското законодателство не могат да се разберат
Дата: 31.07.2022 11:03
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Бизнесът неизбежно ще вдигне заплатите – с много!
Дата: 29.07.2022 13:02
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: "24 часа": Трима свои, 3-ма назаем от БСП и 9 стари министри хареса Радев за кабинет №100
Дата: 01.08.2022 09:21
Медия: vNews

Заглавие: Енергийният министър в оставка: Природен газ има
Дата: 01.08.2022 10:33
Медия: Pariteni

https://www.bta.bg/bg/news/economy/305064-priroden-gaz-ima-kaza-ministarat-na-energetikata-v-ostavka-aleksandar-nikolov
https://www.moreto.net/novini.php?n=463004
https://zemedeleca.bg/2022/07/31/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BF-%D0%B8/
https://forbesbulgaria.com/2022/07/29/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8/
https://vnews.bg/news/196130
https://www.pariteni.bg/novini/ikonomika/energijniiat-ministyr-v-ostavka-priroden-gaz-ima-243220


Мобилно приложение предлага храна за спасяване. В него хората могат да видят къде около тях се предлага
непродадена храна в срок на годност и да я спасят като я купят. Така освен че пазаруват с голяма отстъпка,
помагат и да се намали разхищението на хранителни продукти. Заведенията от своя страна не се принуждават да
изхвърлят продукцията си. Повече за мисията на приложението разказва Йоана Милано... 

Свободните площи на бул. "Витоша" в София нарастват заради затваряне на заведения Предлагането на модерни
индустриални и логистични площи в София през първото полугодие на 2022 г. е нараснало незначително и е
достигнало 1 324 000 кв. м, сочат данни на консултантската компания Colliers International. Πрез периода пaзapът
нa лoгиcтични плoщи зaдъpжa нивата на aĸтивнocт oт края на 2021 г. Търсенето ... 

Независимо от това, че служебното правителство още не е обявено, очевидно е, че то с "летящ старт" ще трябва да
решава неотложни проблеми. Не можем да губим и ден повече! Въпреки и без това мизерно малкия си обем
спрямо годишното потребление, газохранилището в Чирен е най-празното в ЕС. Това пише в отворено писмо
Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР). Искаме възобновяване... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Разходите на американските работодатели за труд значително се увеличават през второто тримесечие, тъй като
затегнатият пазар на труда в САЩ продължи да стимулира растежа на заплатите. Това от своя страна може да
задържи инфлацията висока и да даде основание за ново агресивно повишаване на лихвите, информира Ройтерс,
позовавайки се на данни на американското министерство на труда. Данните за потреби... 

През изминалите седем месеца положихме грижа за децата и младите хора. Борбата с демографската
катастрофа минава през целенасочена политика за тях. Увеличихме майчинството от 380 на 710 лв., както и
детските надбавки.Детските градини и ясли станаха безплатни, а семействата, които не намериха места за децата
си, бяха финансирани. Младите семейства плащат по-малко данъци – 600 лв. за едно дете, 1200... 

Около стотина жители на Самоковско блокираха пътя, който свърза Самоков с курортния комплекс Мальовица.
Причината е изключително лошото състояние на пътната настилка, от което страдат жителите на селата Мала

Заглавие: "Храна за спасяване" - как едно мобилно приложение помага да се намали разхищението?
Дата: 31.07.2022 21:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Таксите за поддръжка на индустриалните имоти у нас са нараснали с 50%
Дата: 01.08.2022 10:57
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бизнесът поиска "Газпром". Хвана Кирил Петков в лъжа
Дата: 01.08.2022 15:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Разходите за труд в САЩ нарастват стремглаво
Дата: 30.07.2022 16:01
Медия: BG voice

Заглавие: Корнелия Нинова пред младежи БСП: Безплатни детски градини са реална помощ за младите
семейства
Дата: 31.07.2022 12:31
Медия: БГ вест

Заглавие: ПОРЕДЕН ПРОТЕСТ! ЖИТЕЛИ НА САМОКОВСКО БЛОКИРАХА ПЪТЯ КЪМ КУРОРТА МАЛЬОВИЦА.ИСКАТ
ДЪРЖАВАТА НАЙ-НАКРАЯ ДА ГО РЕМОНТИРА
Дата: 31.07.2022 12:07
Медия: 19 минути

https://bntnews.bg/news/hrana-za-spasyavane-kak-edno-mobilno-prilozhenie-pomaga-da-se-namali-razhishtenieto-1203202news.html
https://www.investor.bg/bylgariia/451/a/taksite-za-poddryjka-na-industrialnite-imoti-u-nas-sa-narasnali-s-50-357328/
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/biznest-poiska-gazprom-khvana-kiril-petkov-v-lzha-499789.html
https://bg-voice.com/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B5/
https://bgvest.eu/800245/
https://19min.bg/news/novini_8/poreden-protest-zhiteli-na-samokovsko-blokiraha-pytia-kym-kurorta-mal-169684.html


Църква, Бели Искър, Маджаре и Говедарци. Местните се оплакват, че някои от дупките са с дълбочина 15-20
сантиметра. За около половин час беше спряно движението на превозни средства при разклон... 

250 хиляди работници ще бъдат съкратени, защото няма газ за бизнеса, предупредиха от Асоциацията на
индустриалния капитал в България (АИКБ) Васил Велев. Според министъра на енергетиката в оставка Александър
Николов обаче газ имал, но разходите трябвало да се направят социално поносими. Междувременно от ГЕРБ
призоваха служебният кабинет да обяви търг за дългосрочен договор за газ – без руски и без... 

Както преди около сто години в Германия, така и днес цените на много стоки от ежедневието се покачват все по-
бързо. Но историята няма да се повтори Отдавна се счита, че германците имат особена фобия към инфлацията.
Точно както масовата безработица през 30-те години на ХХ в. се е запечатала в колективната памет на
американците, хиперинфлацията от началото на 20-те години се превръща в колективна тр... 

Работодателите, които не са пуснали еднодневен трудов договор на работника си, преди той да започне работа на
полето и проверката на инспекторите по труда установи това, ще бъдат санкционирани. От Инспекцията по труда в
Хасково предупредиха, че преди всяка проверка, те засичат по служебен път в системата трудовите договори,
както и обработваемите площи. Така че на място могат да бъдат изобличени р... 

Снимка: Pixabay Динамиката на разходите за труд за известно време изпадна от списъка с най-дискутираните
бизнес теми. Първо дойде пандемията, предизвикала немислими дотогава регулации и ограничения пред
стопанската дейност и живота изобщо, после рязкото покачване на цената на природния газ и пряко свързаното с
това поскъпване на електроенергията в цяла Европа, а от пролетта на 2022 г. вече имаме "... 

Лятото е в разгара си, но все още новата антиинфлационна мярка - заплащането с ваучер за храна на
пребиваването в хотел и други разходи по почивката, не работи. Тази възможност бе въведена от началото на юли
и фирмите, които издават ваучери и ги осребряват, тепърва започват да сключват договори с хотелиери и
туроператори. Работници и служители, чиито работодатели всеки месец или през определено вр... 

С 200 лева на месец се е увеличил необходимият месечен доход за издръжка на живот в последните 6 месеца, в
които управлява правителството в оставка на Кирил Петков. Това сочат данните от редовния доклад на най-
големия синдикат у нас КНСБ. 1267 лева месечно - това е необходимата средностатистическа сума, нужна на
човек, за да покрива текущите си разходи. За семейство с едно дете, което вече е средн... 

Заглавие: АПОКАЛИПСИС: Изненадващо съкращават 250 000 българи от работните им места! Ето за какво още
мълчат управниците
Дата: 31.07.2022 13:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Инфлацията се ускорява, когато се говори за нея
Дата: 31.07.2022 14:07
Медия: Рикошет

Заглавие: Глоба от 1500 лева за работодател с работник без еднодневен трудов договор
Дата: 31.07.2022 12:01
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Бизнесът неизбежно ще вдигне заплатите – с много!
Дата: 29.07.2022 13:02
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Обещано – несвършено! Ваучерите за туризъм ще ги има ли? Кога?
Дата: 01.08.2022 08:45
Медия: Черно море

Заглавие: 1267 лева са нужни на българина да покрива месечните си разходи
Дата: 01.08.2022 10:53
Медия: Нюз Глас Ловеч

https://bgvest.eu/800265/
https://www.rikoshet.org/%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/546528/globa-ot-1500-leva-za-rabotodatel-s-rabotnik-bez-ednodneven-trudov-dogovor
https://forbesbulgaria.com/2022/07/29/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8/
https://www.chernomore.bg/a/5-ikonomika/242848-obeshtano-nesvarsheno-vaucherite-za-turizam-shte-gi-ima-li-koga
https://www.newsglas.com/1267-leva-sa-nuzhni-na-blgarina-da-pokriva-mesechnite-si-razkhodi


Възможността да се работи отдалечено благодарение на компютъра и интернет радва мнозина. Дори вече е
важна част от уравнението, по което служителите избират работодателите си. Но търсенето на показност в
дигиталното пространство тормози мнозина от дистанционните работници. И ако не се справим с този феномен
навреме, това ще доведе до бъдеще, каквото малцина от нас желаят. Някои международни анализ... 

Един от най-честите въпроси, по който читателите на Pariteni.bg отправят запитване, в по темата за работното
време. Причината за това е, че все още в България работещите остават с впечатление, че няма никаква регулация
на това в колко часа трябва да започнеш работа, в колко часа тя приключва и през кое време може да се ползва
почивка. Истината е, че законът е регулирал всички тези въпроси, при тов... 

Заплатите в производството с ръст от 10% от началото на годинатаЗа първи път имаме истинска конкуренция на
пазара на труда в Пловдив. Това каза за TrafficNews директорът на една от най-големите компании за подбор на
кадри Живо Николчин. По думите му компаниите в момента не прилагат сериозна сито към служителите си, просто
защото има огромен дефицит на кадри във всички сектори. Логично заплатите р... 

Всяко второ предприятие в Германия има остра нужда от квалифицирана работна ръка"Имам маса за вас, но за
съжаление няма кой да ви сготви", казва собственикът на ресторанта по телефона. Звучи като шега, но не е: в цяла
Германия има недостиг на готвачи и обслужващ персонал. Но не само ресторантите страдат от недостиг на
работна ръка: влакове не пътуват, защото липсват машинисти; куфарите се трупат п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Когато Захари Нинов отива да учи и работи извън България надали си е представял, че ще прекара там цели десет
години. През повече от половината престой в чужбина, той е ангажиран като консултант "Маркетинг и продажби" в
световно известна компания за бяла техника, работодател на над 30 хиляди служители. Задълженията му на тази
позиция включват да мотивира всеки месец над 100 местни дистрибутори на ... 

Туризмът на Гърция е на път да подобри рекорда на най-добрата година - 2019. По данни на Атинската търговска
камара, приходите в бранша вече надминават 20 милиарда евро. Някои от островите на южната ни съседка като
Крит и голяма част от тези в Егейско море са запълнени на 100%. Южната ни съседка отбелязва най-силния си

Заглавие: Дигиталната показност – болест на дистанционната работа
Дата: 01.08.2022 09:36
Медия: С кафето

Заглавие: Как работодателите изчисляват работното време
Дата: 01.08.2022 03:03
Медия: News Maker

Заглавие: Ожесточена борба за кадри в Пловдив, експерти прогнозират крах на предприятия с ниско добавена
стойност
Дата: 31.07.2022 19:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: "Имам маса за вас, но няма кой да ви сготви": Германия отчаяно търси работна ръка
Дата: 31.07.2022 16:56
Медия: Факти

Заглавие: От геодезист и маркетинг експерт до IT специалист: как (и защо) се прави 180-градусов завой в
кариерата
Дата: 29.07.2022 15:30
Медия: Money.bg

Заглавие: Гърция отчита рекордно добър туристически сезон
Дата: 31.07.2022 12:51
Медия: Струма

https://skafeto.com/tech/%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82/181121/
https://newsmaker.bg/2022/08/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82/
https://trafficnews.bg/broker/ozhestochena-borba-kadri-plovdiv-eksperti-prognozirat-krah-251896/
https://fakti.bg/world/700418-imam-masa-za-vas-no-nama-koi-da-vi-sgotvi-germania-otchaano-tarsi-rabotna-raka
https://money.bg/business/ot-geodezist-i-marketing-ekspert-do-it-spetsialist-kak-i-zashto-se-pravi-180-gradusov-zavoy-v-karierata.html
https://www.struma.com/bulgariya/gurciya-otchita-rekordno-dobur-turisticheski-sezon_196133/


туристически сезон. Островите изпреварват по туристи континентална Гърция като... 

Човек от щата Илинойс спечели джакпота в размер на 1,3 милиарда долара от лотарията "Мегамилиони", пише в
уебсайта на лотарията в събота. Тиражът бе изтеглен снощи. А днес стана ясно, че печелившият билет е бил купен
от бензиностанция в предградието на мегаполиса Чикаго - "Дес Плейнс", населено предимно с българи. Местните
в социалните мрежи вече залагат, че най-вероятно ултракъсметлията е тъкмо е... 

Станишев посочи, че далеч преди да изтече срокът на плащането в рубли за газа Асен Василев е обявил първи, че
няма да подновим договора с "Газпром". "Когато правиш такова действие, трябва да си сигурен, че си осигурил
алтернатива и приемлива цена. Чета, чета и никъде не намирам доказателства, че това е свършено. Това
означава авантюризъм пълен", категоричен е лидерът на ПЕС. Няма достатъчно зрялос... 

Нашенец от чикагско предградие спечели джакпота в Мегамилионите, твърдят местните в "Дес Плейнс"Човек от
щата Илинойс спечели джакпота в размер на 1,3 милиарда долара от лотарията "Мегамилиони", пише в уебсайта
на лотарията в събота. Тиражът бе изтеглен снощи. А днес стана ясно, че печелившият билет е бил купен от
бензиностанция в предградието на мегаполиса Чикаго – "Дес Плейнс", населено предимно... 

Човек от щата Илинойс спечели джакпота в размер на 1,3 милиарда долара от лотарията "Мегамилиони", пише в
уебсайта на лотарията в събота. Тиражът бе изтеглен снощи. А днес стана ясно, че печелившият билет е бил купен
от бензиностанция в предградието на мегаполиса Чикаго - "Дес Плейнс", населено предимно с българи. Местните
в социалните мрежи вече залагат, че най-вероятно ултракъсметлията е тъкмо е... 

Конституционните промени предвиждат включването на българската общност в основния закон на
странатаПреговорите са отворени и скринингът е започнал. Провеждането на следващата междуправителствена
конференция зависи от споразумение между двете страни. Ако не направите конституционните поправки,
преговорният процес вероятно ще спре и ще трябва да изчакате разрешаването на този въпрос. Това изтъкна по... 

"Тук са погребани 200 хиляди наши войници, освобождавали България. Българите много грижливо се отнасят към
монументите на Руско-турската и Втората световна война, отбелязваме само единични случаи на вандализъм. И,
разбира се, паметта на хората, сложили главата си за освобождението на България, не бива да предаваме – не
можем просто да напуснем страната". Посланик Митрофанова в интервю за ТАСС (виж... 

Заглавие: България има нов милиардер?
Дата: 31.07.2022 12:00
Медия: Би Нюз

Заглавие: Станишев: Пълен авантюризъм е решението на Петков и Василев да прекратят договора с "Газпром"
Дата: 31.07.2022 11:50
Медия: Гласове

Заглавие: България има нов милиардер?
Дата: 31.07.2022 11:26
Медия: МИГNews

Заглавие: България има нов милиардер?
Дата: 31.07.2022 10:54
Медия: Мироглед

Заглавие: Европосланик: Ако РС Македония не промени Конституцията си, преговорите спират
Дата: 31.07.2022 14:02
Медия: Дарик

Заглавие: Руската посланичка с твърдение за 200 хил. загинали руснаци в България. Какви са фактите?
Дата: 31.07.2022 12:02
Медия: E-vestnik.bg

Заглавие: Пендаровски: Сбъркахме, че не обявихме протокола с България предварително

http://www.bnews.bg/article/274104-balgariya_ima_nov_miliarder
https://glasove.com/politika/stanishev-palen-avantyurizam-e-reshenieto-na-petkov-i-vasilev-da-prekratyat-dogovora-s-gazprom
https://mignews.info/balgariya-ima-nov-miliarder/
http://mirogled.com/bg/news-view/blghariia-ima-nov-miliardier
https://darik.bg/evroposlanik-ako-rs-makedonia-ne-promeni-konstituciata-si-pregovorite-spirat
https://e-vestnik.bg/36096/ruskata-poslanichka-s-tvardenie-za-200-hil-zaginali-rusnatsi-v-balgaria-kakvi-sa-faktite/
https://darik.bg/pendarovski-sbarkahme-che-ne-obavihme-protokola-s-balgaria-predvaritelno


Питам: Кажете къде пише, че ще влезем в ЕС единствено като българи, заяви президентът на РС Македония"Не
разбирам искането на ВМРО-ДПМНЕ за референдум. В случая става въпрос за неочаквана манипулация от страна
на Християн Мицкоски, който просто мобилизира членовете на своята партия", заяви в интервю за телевизия
"Канал 5" президентът на РС Македония Стево Пендаровски. "Опитват се да формулират въп... 

Трима свои, трима назем от БСП и поне 9-има бивши служебни министри или зам.-министри са сред вероятните
имена на правителство №100. За четвъртия си служебен кабинет президентът Румен Радев ще разчита на отбор
от експерти - хора, които могат да комуникират с всички - потенциални партньори, опозиция, бизнес, синдикати,
гражданско общество. Очаква се имената на новото служебно правителство да стана... 

Точно двойно повече български бизнесмени казват, че имат проблеми с корупцията, шуробаджанащината и
покровителството у нас, в сравнение с останалите европейски страни. Това сочат данните от проучване сред 12
790 предприемачи в ЕС, сред които 525 български. То е проведено между 4 и 22 април с анкета по телефона и
частично съвпада във времето с друг Евробарометър от периода между 22 март и 17 април... 

Дата: 01.08.2022 10:32
Медия: Дарик

Заглавие: Везиева отново ще оправя националната икономика, русенци потресени от подобен президентски
избор
Дата: 01.08.2022 09:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Евробарометър: Двойно повече корупция в българския бизнес, в сравнение с този в ЕС
Дата: 01.08.2022 10:24
Медия: Actualno.com

https://akcent.bg/?i=59994
https://www.actualno.com/society/evrobarometyr-dvojno-poveche-korupcija-v-bylgarskija-biznes-v-sravnenie-s-tozi-v-es-news_1791128.html
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